
 
 

 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering 2024 
 
 
Datum: 21 maart 2024 
Locatie: Koningshof zaal Lijster 
Aanvang: 20.00 uur 
Aanwezig: zie presentielijst 
 
 

1. Opening door de voorzitter 
 
Voorzitter Peter van Baalen opent de vergadering klokke 8. 

 
2. Vaststellen van de agenda 

 
Punt 6a ‘jaarplan 2024’ wordt toegevoegd aan de agenda. 

 
3. Mededelingen door de voorzitter 

 
Er zijn geen mededelingen van de voorzitter en ook niet van de overige bestuursleden. 

 
4. Verslag vorige vergadering d.d. 20 april 2023 

 
Er is geen verplichting om volgens de WTBR een jaarplan toe te voegen. Dit zou wor-
den uitgezocht. Een quorum voor een statutenwijziging is ook niet nodig. Het jaarplan 
wordt bij 6a behandeld. Verder wordt opgemerkt dat het niet wijs zou zijn om de visie 
voor na 2027 pas in 2026 te gaan bedenken. Dat moet een voortschrijdend proces zijn. 

 
5. Jaarverslag 2023 

 
Pagina 7 Er wordt opgemerkt dat ook 12 en 19 april een cursus genealogie is geweest. 
Verder geen op- of aanmerkingen. Het verslag wordt vastgesteld. 

 
6. Financiële jaarrekening 2023 

 
Het verslag wordt doorgenomen per pagina.  
Er zijn geen vragen of opmerkingen dus wordt het als voorliggend vastgesteld. 
 

6a. Jaarplan 2024 
 

Dit plan wordt kort doorgenomen. De voorzitter benadrukt dat de HVM een van de 
grootste vereniging van Maassluis is. Toch is het beeld momenteel in de zaal wat kaal 
en wat grijs volgens hem. Een van de hoofdaandachtspunten is dat de HVM niet alleen 
leden werft, maar vooral ook actieve leden om de club draaiende te houden op termijn. 
Wim de Lege licht de plaatjesactie toe, maar kan nog niet alles toezeggen omdat de 



 
 

 

sponsoring nog niet is geregeld. Bedrijfssponsoring wordt geopperd, maar dat maakt 
de organisatie wel een stuk ingewikkelder. Wel zal e.e.a. worden nagevraagd. 
Edwin licht het werk aan de kramen op bijv. de Furieade toe. Hier komen ook vaak veel 
nieuwe leden uit voort. Verder worden de Hizzquiz en andere initiatieven genoemd. 
Deze activiteiten geven de HVM veel aandacht en naamsbekendheid. Verder stelt John 
Hanswijk zich kort voor en vertelt over zijn PR-activiteiten, die hij ook in grotere fre-
quentie wil laten verschijnen via e-mail, media en sociale media. 
Ineke vertelt over de komende themaboekjes en Historische Schetsen. Ook de (ver-
vanging van de) kalender wordt genoemd. De nieuwe vorm wordt een fotoboekje met 
een calendarium. Het boekje kan worden bewaard. De cursussen voor stadsgidsen lo-
pen goed. Er wordt geopperd de verschillende soorten wandelingen wat anders te pre-
senteren. Wellicht dat dan nog andere mensen worden getriggerd. Vooral de jongere 
generatie hopen we aan te trekken. 

 
7. Verslag kascontrolecommissie over het financiële jaar 2023 

 
Ruud Broekman, mede namens Cock Paalvast, doet verslag over de financiën. Hij 
noemt met name de goede verslaglegging en overzichtelijke presentatie van het finan-
ciële verslag. Hij meldt dat de stukken goed zijn bevonden. Hij noemt nog dat het over-
zicht van het jubileumjaar buiten de reguliere overzichten is gehouden om enorme ver-
schillen en uitschieters ten opzichte van de jaren ervoor te voorkomen. Echter zegt hij 
dat die cijfers hem wel in een apart overzicht ter beschikking zijn gesteld en ook zijn 
goed bevonden. Zij geven het bestuur decharge.  

 
8. Verkiezing nieuw lid voor de kascontrolecommissie 

 
Ruud Broekman treedt af als lid van de kascontrolecommissie. Hij zal volgend jaar re-
serve zijn. Cock Paalvast blijft in functie en er wordt gevraagd of zich een nieuw lid wil 
aanmelden. Kees van Schie wil die taak wel op zich nemen en wordt benoemd in de 
kascontrolecommissie. 

 
9. Voorgestelde statutenwijziging  

 
De secretaris leidt iedereen door de wijzigingen. De wijzigingen bestaan vooral uit aan-
vullingen op de statuten, die voortvloeien uit de nieuwe wet WBTR (Wet Bestuur en 
Toezicht Rechtspersonen). Er zijn niet zoveel opmerkingen over. Hij noemt nog extra 
dat in artikel 13 lid 5 de genoemde 90% moet worden verwijderd. Er wordt echter opge-
merkt dat die 10% daar wordt genoemd omdat men de mogelijkheid heeft om 10% van 
het batig saldo aan een niet AMBI-doel te schenken, zonder dat dat met de Belasting-
dienst een moeilijkheid zou kunnen geven. Het bestuur stelt voor dit aan te houden en 
de notaris advies te vragen. 
De ALV geeft het bestuur mandaat om de statutenwijziging verder te formaliseren en 
als de notaris geen relevante wijzigingen adviseert zijn de nieuwe statuten goedge-
keurd.  
                                                                                                                                                                



 
 

 

10. Bestuursverkiezing (zie ook het rooster van aftreden)  
 

Peter van Baalen treedt volgens rooster af als voorzitter en heeft zich herkiesbaar ge-
steld. Hij wordt unaniem en onder applaus herkozen als voorzitter. Mw. Ineke Vink 
treedt af als bestuurslid voor PR en is niet herkiesbaar. Zij zal wel aanblijven als advi-
seur voor het bestuur namens de commissie historie Maassluis. Er wordt afscheid van 
haar genomen met een boeket bloemen. Om te voorzien in de vacature die zij open-
laat, adviseert het bestuur dhr. John Hanswijk te benoemen. Dit voorstel wordt ook 
unaniem en onder applaus door de vergadering overgenomen.  

 
11. Rondvraag 

 
Vooraf geeft de voorzitter een korte voorbeschouwing van het project Loods M om ie-
dereen een idee te geven wat het inhoudt en hoe de HVM daar in staat en hoever de 
plannen zijn gevorderd. 
 
Theo v.d. Waardt: Loods M is nu al geregeld geopend en er wordt gevraagd of de HVM 
dat in bepaalde gelegenheden kan vullen met bijv. een presentatie. Wordt vervolgd. 
 
Ruud Broekman: Is Loods M kostenneutraal voor de HVM. De voorzitter geeft aan dat 
dat nog niet helemaal duidelijk is, maar geeft wel aan dat de gemeente ervanuit moet 
gaan dat de deelnemers niet een enorm bedrag kunnen inbrengen.  
Vraag: blijven we zelfstandig? Antwoord: ja, hoewel we in een samenwerkingsverband 
komen blijven we een zelfstandige entiteit.  
Vraag: rol en belang gemeente? Belang van de gemeente is erg groot. Als iedereen in 
Loods M zit zullen er gebouwen vrijkomen. Wat gebeurt daarmee? Het blijkt maar weer 
dat de belangen van de HVM en de andere deelnemers erg verschillend zijn. De HVM 
staat er gunstig in.  
 
Theo v.d. Waardt: vindt het jammer dat de stadsgidsen niet binnenkomen in het sleep-
vaartmuseum. Jacques antwoordt dat er slechts anderhalf uur in een wandeling zit en 
de tijd beperkt is. Er wordt afgesproken dat Jacques en Theo hierover een goed ge-
sprek gaan voeren. 
 
Gertjan v.d. Velden: vond het vreemd dat de HVM het glas in lood raam van de Verto 
heeft gekregen. Hij vindt het op zich niet erg, maar had liever het Museum als begun-
stigde gezien. Ineke Vink legt uit dat dit de expliciete wens van de eigenaar dhr. Mole-
naar was. Hier zullen ook nog nadere gesprekken over worden gevoerd. 
 
  

12. Sluiting 
 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.55 uur. 


